

選校編號 Choice Code	學校名稱 Name of School	授課時間 Session	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	**暫定統一派位學額 Provisional Number of Places for Central Allocation	學校地址 (電話號碼) School Address (Telephone Number)
9101	慈航學校 (S) (P) Chi Hong Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	佛教 Buddhism	72	新界沙田源昌里1號 * (2648 6834) 1 Yuen Cheong Lane, Shatin, NT
9102	天主教聖華學校 (S) (P) The Little Flower's Catholic Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	106	新界沙田禾輦邨 * (2692 4593) Wo Che Estate, Shatin, NT
9103	保良局朱正賢小學 (P) Po Leung Kuk Chee Jing Yin Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		48	新界沙田博康邨 (2646 9181) Pok Hong Estate, Shatin, NT
9104	保良局蕭漢森小學 (S) (P) (#10) Po Leung Kuk Siu Hon-sum Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		34	新界沙田穗禾苑 (2604 1966) Sui Wo Court, Shatin, NT
9105	沙田崇真學校 (S) Shatin Tsung Tsin School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	43	新界沙田瀝源邨 (2691 8194) Lek Yuen Estate, Shatin, NT
9106	基督教香港信義會禾輦信義學校 (S) (P) The Evangelical Lutheran Church of Hong Kong Wo Che Lutheran School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	77	新界沙田禾輦邨 * (2691 1426) Wo Che Estate, Shatin, NT
9107	胡素貞博士紀念學校 (P) Dr Catherine F Woo Memorial School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		38	新界沙田第一城得寶街8號 (2646 8902) 8 Tak Po Street, City One, Shatin, NT
9108	培基小學 (P) Stewards Pooi Kei Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	45	新界沙田火炭樂震坊 (2602 5353) Lok Ha Square, Fo Tan, Shatin, NT
9109	路德會梁鉅鏐小學 (S) (P) Leung Kui Kau Lutheran Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	57	新界沙田安景街5號 (2637 9023) 5 On King Street, Shatin, NT
9110	救世軍田家炳學校 (S) (P) Salvation Army Tin Ka Ping School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	48	新界沙田博康邨 (2648 9283) Pok Hong Estate, Shatin, NT
9111	浸信會沙田圍呂明才小學 (P) Baptist (Sha Tin Wai) Lui Ming Choi Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	55	新界沙田圓洲角路8號 (2647 6242) 8 Yuen Chau Kok Road, Shatin, NT
9112	浸信會呂明才小學 (P) Baptist Lui Ming Choi Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	33	新界沙田第一城得榮街2號 (2648 3132) 2 Tak Wing Street, City One, Shatin, NT
9113	沙田循道衛理小學 (S) (P) Sha Tin Methodist Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	15	新界沙田廣源邨 (2636 6533) Kwong Yuen Estate, Shatin, NT
9114	聖公會主風小學 (P) SKH Holy Spirit Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	58	新界沙田瀝源邨 (2604 9051) Lek Yuen Estate, Shatin, NT
9115	世界龍岡學校黃耀南小學 (S) (P) LKWFSL Wong Yiu Nam Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		118	新界沙田廣源邨 * (2637 8637) Kwong Yuen Estate, Shatin, NT
9116	沙田圍胡素貞博士紀念學校 (S) (P) Sha Tin Wai Dr Catherine F Woo Memorial School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		33	新界沙田乙明邨街2號 (2686 9891) 2 Jat Min Chuen Street, Shatin, NT

(請翻閱後頁 P.T.O.)

家長在填寫「選擇學校表格」時，可於甲部填寫香港任何官立或資助小學；而在乙部則必須填寫住址所屬學校網的「統一派位選校名單」內的學校。  
When filling in Part A of the "Choice of Schools Form", parents may select any government or aided primary schools in Hong Kong. Parents should make their choices strictly from the "Choice of Schools List" of their home net when filling in Part B.

**備註 Remarks**

\*\* 此欄顯示按各學校的暫定開辦小一班級數目，計算自行分配學位階段後的剩餘學額；該數目屬暫定性質，會因應統一派位階段的實際需求而調整。另一方面，學校最終開辦小一班級的數目亦須根據既定準則視乎實際需要而定。  
This column shows the remaining P1 places of each school after the Discretionary Places Admission stage, which is basically calculated according to the provisional number of P1 classes of the school. The figure is provisional in nature and is subject to adjustment based on the actual demand at the Central Allocation stage. Besides, the actual number of P1 classes approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand.

S 學校實施小班教學，基本每班派位名額為 25 人。若在統一派位階段有實際的需要，學校每班或需加派學生。小班教學著眼教學策略，涉及教學帶動的分組法，學校實施小班教學會按學習目標和學生需要訂定教學組的大小和數目；每班派位人數不應也不須和教學組的大小劃上等號。  
The school practises small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class. Subject to the actual need at the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class. Small class teaching is more concerned with the teaching and learning strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations. Schools implementing small class teaching may have different sizes of grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students' needs. The number of students allocated per class should not and need not be taken as equivalent to the grouping.

P 該校具備有部分可供肢體傷殘學生使用的設施，有關詳情請直接向學校查詢。

The school is equipped with some facilities for the children with physical disability. For details, please contact the school direct.

#10 該校已獲分配位於新界沙田火炭坳背灣街擬建之小學校舍，擬建校舍落實及實際完工日期須視乎多方面因素，包括公眾諮詢、立法會財務委員會就有關撥款申請的審批結果、以及建築進度等。有關詳情請直接向學校查詢。

The school was allocated the proposed primary school premises at Au Pui Wan Street, Fo Tan, Sha Tin. The availability date of the proposed school premises is subject to various factors including public consultation, funding approval of Finance Committee of the Legislative Council and construction progress, etc. For details, please contact the school direct.

\* 該校在有需要時可整合課室提供額外統一派位學額。

Additional P1 places for Central Allocation are available through optimizing the use of classroom(s) if necessary.

選校編號 Choice Code	學校名稱 Name of School	授課時間 Session	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	**暫定統一派位學額 Provisional Number of Places for Central Allocation	學校地址 (電話號碼) School Address (Telephone Number)
9117	東華三院蔡榮星小學 (#11) TWGHs Tsoi Wing Sing Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		60	新界沙田水泉澳博泉街擬建的小學校舍 (2959 3606) Proposed premises at Pok Chuen Street, Shui Chuen O, Sha Tin, NT (臨時校舍：沙田大圍美林邨屋邨小學第一校舍) (Temporary premises: Estate Primary School No. 1, Mei Lam Estate, Tai Wai, Sha Tin, NT)
8802	東莞工商總會張煌偉小學 (S) (P) (B) GCC&ITKD Cheong Wong Wai Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		9	新界沙田新翠邨 (2699 2566) Sun Chui Estate, Shatin, NT
8803	循理會白普理基金循理小學 (S) (B) FMB Chun Lei Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	7	新界沙田新翠邨 (2605 7755) Sun Chui Estate, Shatin, NT
8807	循理會美林小學 (S) (P) (B) Free Methodist Mei Lam Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	15	新界沙田大圍美城苑 (2605 2868) Mei Shing Court, Tai Wai, Shatin, NT
8808	東華三院洗次雲小學 (S) (P) (B) TWGHs Sin Chu Wan Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		12	新界沙田大圍積福街 3 8 號 (2694 9272) 38 Chik Fuk Street, Tai Wai, Shatin, NT
8809	保良局王賜豪 (田心谷) 小學 (S) (P) (B) PLK Dr. Jimmy Wong Chi-ho (Tin Sum Valley) Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		6	新界沙田隆亨邨 (2606 2363) Lung Hang Estate, Shatin, NT
8810	九龍城浸信會禧年 (恩平) 小學 (S) (P) (B) KC Baptist Church Hay Nien (Yan Ping) Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	40	新界沙田新翠邨 (2605 3811) Sun Chui Estate, Shatin, NT
8811	香港中文大學校友會聯會張煊昌學校(S)(P)(B) CUHKFAA Thomas Cheung School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		9	新界沙田顯徑邨嘉田苑 (2693 1898) Ka Tin Court, Hin Keng Estate, Shatin, NT
8901	馬鞍山聖若瑟小學 (S) (P) (B) Ma On Shan St. Joseph's Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	5	新界沙田馬鞍山恆安邨 (2642 9186) Heng On Estate, Ma On Shan, Shatin, NT
8902	九龍城浸信會禧年小學 (S) (P) (B) KC Baptist Church Hay Nien Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	3	新界沙田馬鞍山恆信街 3 號富安花園 (2641 1213) Chevalier Garden, 3 Hang Shun Street, Ma On Shan, Shatin, NT
8904	香港道教聯合會純陽小學 (S) (P) (B) HK Taoist Assn Shun Yeung Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	道教 Taoism	31	新界沙田馬鞍山鞍駿街 3 0 號 (2642 2355) 30 On Chun Street, Ma On Shan, Shatin, NT
8905	吳氏宗親總會泰伯紀念學校 (S) (P) (B) Ng Clan's Assn Tai Pak Memorial School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		31	新界沙田馬鞍山錦英苑 (2640 4033) Kam Ying Court, Ma On Shan, Shatin, NT
8906	基督教香港信義會馬鞍山信義學校 (S) (P) (B) The Evangelical Lutheran Church of Hong Kong Ma On Shan Lutheran Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	30	新界沙田馬鞍山恆安邨 (2642 9118) Heng On Estate, Ma On Shan, Shatin, NT

家長在填寫「選擇學校表格」時，可於甲部填寫香港任何官立或資助小學；而在乙部則必須填寫住址所屬學校網的「統一派位選校名單」內的學校。

When filling in Part A of the "Choice of Schools Form", parents may select any government or aided primary schools in Hong Kong. Parents should make their choices strictly from the "Choice of Schools List" of their home net when filling in Part B.

**備註 Remarks**

\*\* 此欄顯示按各學校的暫定開辦小一班級數目，計算自行分配學位階段後的剩餘學額；該數目屬暫定性質，會因應統一派位階段的實際需求而調整。另一方面，學校最終開辦小一班級的數目亦須根據既定準則視乎實際需要而定。

This column shows the remaining P1 places of each school after the Discretionary Places Admission stage, which is basically calculated according to the provisional number of P1 classes of the school. The figure is provisional in nature and is subject to adjustment based on the actual demand at the Central Allocation stage. Besides, the actual number of P1 classes approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand.

B 向其他校網借調學位以預留足夠小一學位予網內申請兒童是一貫安排。因此該校會為本網提供暫定統一派位學額，而學額數目會因應統一派位的實際需求而調整。

Borrowing places from other school nets to reserve adequate P1 places for applicant children in a school net is an established arrangement. This school has provided the provisional number of places for Central Allocation which is subject to adjustment based on the actual demand for the Central Allocation.

S 學校實施小班教學，基本每班派位名額為 25 人。若在統一派位階段有實際的需要，學校每班或需加派學生。小班教學著眼教學策略，涉及教學帶動的分組法，學校實施小班教學會按學習目標和學生需要訂定教學組的大小和數目；每班派位人數不應也不須和教學組的大小劃上等號。

The school practices small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class. Subject to the actual need at the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class. Small class teaching is more concerned with the teaching and learning strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations. Schools implementing small class teaching may have different sizes of grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students' needs. The number of students allocated per class should not and need not be taken as equivalent to the grouping.

P 該校具備有部分可供肢體傷殘學生使用的設施，有關詳情請直接向學校查詢。

The school is equipped with some facilities for the children with physical disability. For details, please contact the school direct.

#11 該校已獲分配位於沙田水泉澳博泉街擬建之小學校舍。在新校舍落成啟用前，獲派該校的學生會在位於沙田大圍美林邨的空置校舍上課。期間該校的小一入學安排將維持不變，即屬於第 91 校網。詳情請直接向學校查詢。

The school was allocated the proposed primary school premises at Pok Chuen Street, Shui Chuen O, Sha Tin. Pending completion of the new school premises, students allocated to the school will study at the vacant school premises at Mei Lam Estate, Tai Wai, Sha Tin. Its arrangements for admission to primary one will remain unchanged during the transitional period, i.e. belonging to School Net 91. For details, please contact the school direct.